
Vragen PvdA-fractie
Raadsvergadering 6 oktober 2020

De PvdA wil op 6 oktober mondelinge vragen stellen over de invulling van de nieuwe 
subsidieverordening door het College.
We horen van verschillende partijen dat het College een inflatiecorrectie (CPI) in de subsidie voor 
welzijn en cultuur 2020 niet heeft uitgevoerd, maar die inflatiecorrectie wel in de huurprijs heeft 
doorberekend. Is dit juist? De PvdA ziet dit als een concrete bezuiniging op formatie en activiteiten 
van desbetreffende instellingen en maakt zich hier zorgen over. Bent u dit met ons eens? Wat zijn uw 
plannen hieromtrent voor 2021?
Klopt het dat de gemeente meerdere projectsubsidies zoals voor Taalcafé en Aan de Slag, bedoeld 
voor kwetsbare groepen, heeft wegbezuinigd?
Heeft u instellingen, die extra kosten hebben gemaakt ivm Coronaregels, een compensatie verstrekt?
Kan het College zoals toegezegd de raad een overzicht (subsidieregister) sturen van verstrekte 
subsidies in 2020 (graag in vergelijking met het jaar 2019) evenals een overzicht van gehonoreerde 
aanvragen voor evenementensubsidie boven 500 euro?
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